
PROTOKÓŁ NR X/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 28 czerwca 2011 r.

Sesja trwała od godz. 14.05 do godz. 16.00.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Pan Krzysztof Falkowski, Pani Matylda
Jakubowska-Czaja i Pani Aneta Urbańska.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy,
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy,
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady
Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Podziękowanie Sołtysom i Przewodniczącej Zarządu Osiedla w związku z zakończeniem

działalności.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy

Żychlin.
5. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od

01.01.2010 r. do 31.12.2010 r.
6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2010 r.
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 r.
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8. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy Żychlin z
wykonania budżetu za 2010 rok.

9. Dyskusja.
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego

Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.
11. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.
12. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2010 rok.

13. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień
31 grudnia 2010 r.

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin
w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010 rok.

15. Przyjęcie sprawozdań za rok 2010 z działalności:
a) Zakładu Gospodarki Komunalnej,
b) Spółki „Mig - Ma”,
c) Żychlińskiego Domu Kultury,
d) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,
e) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.

16. Sprawozdania z działalności Komisji za I półrocze 2011 r.
17. Przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2011 r.
18. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na II półrocze 2011 r.
19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 19 maja 2011 r.

do 15 czerwca 2011 r.
20. Odpowiedzi na zapytania.
21. Sprawy różne.
22. Przyjęcie Protokołu Nr VIII/11 z dnia 31 maja 2011 r. i Protokołu Nr IX/11 z dnia

16 czerwca 2011 r.
23. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Podziękowanie Sołtysom i Przewodniczącej Zarządu Osiedla w związku
z zakończeniem działalności.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady – „Dobiegła końca kadencja Sołtysów
i Przewodniczących Zarządów Osiedli, dokonano wyboru władz samorządowych na terenach
wiejskich i miejskich.
W dniu dzisiejszym chcielibyśmy podziękować tym, którzy działali i pracowali z nami
w poprzedniej kadencji tj.:
1. Pani Małgorzacie Sobczak – Przewodniczącej Zarządu Osiedla Nr 1,
2. Pani Hannie Dudkiewicz – Sołtys Sołectwa Grzybów,
3. Pani Jadwidze Lewandowskiej – Sołtys Sołectwa Żabików,
4. Pani Danucie Szymańskiej – Sołtys Sołectwa Buszków,
5. Pani Alfredzie Żakieta – Sołtys Sołectwa Pasieka,
6. Panu Danielowi Karczewskiemu – Sołtysowi Sołectwa Śleszyn,
7. Panu Mieczysławowi Studzińskiemu – Sołtysowi Sołectwa Grabie,
8. Panu Sławomirowi Ślęzak – Sołtysowi Sołectwa Brzeziny.
Pozwólcie Państwo, że w imieniu Radnych oraz własnym, a także Zarządu Gminy złożę
wymienionym osobom podziękowanie za współpracę, wkład osobisty oraz zaangażowanie
na rzecz społeczności lokalnej.
Składam również najlepsze życzenia, zdrowia oraz wszelkiej pomyślności w życiu
osobistym.”
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Następnie wspólnie z Burmistrzem Gminy Żychlin – Panem Grzegorzem Ambroziakiem
dokonała wręczenia książek Sołtysom i Przewodniczącej Zarządu Osiedli poprzedniej
kadencji.

Do p-tu 3. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

W tym punkcie nie zgłoszono żadnych zapytań i wolnych wniosków.

Do p-tu 4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania pośmiertnie Honorowego
Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie nadania pośmiertnie
Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie nadania
pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa
Gminy Żychlin głosowało  - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr X/48/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – podziękował za przychylenie się do
jego wniosku i podjęcie przez Radę uchwały w sprawie nadania pośmiertnie inż. Zygmuntowi
Okoniewskiemu Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Do p-tu 5. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za
okres od 01.01.2010 r. do 31.12.2010 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do
informacji o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2010 r. do
31.12.2010 r.
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała informację o stanie
realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2010 r. do 31.12.2010 r.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała informację o stanie realizacji
uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2010 r. do 31.12.2010 r.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała informację o stanie realizacji
uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2010 r. do 31.12.2010 r.
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała informację o stanie realizacji
uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2010 r. do 31.12.2010 r.

Do przedłożonej  informacji nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcie informacji o stanie realizacji uchwał Rady
Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2010 r. do 31.12.2010 r.

Za przyjęciem informacji o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od
01.01.2010 r. do 31.12.2010 r. głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę.
Informację o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2010 r. do
31.12.2010 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2010 r.
Do p-tu 7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 r.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady zaproponowała połączenie punktu 6 i 7,
a więc rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2010 r. i sprawozdania z wykonania
budżetu za 2010 r. i poprosiła Burmistrza Gminy – Pana Grzegorza Ambroziaka
o wprowadzenie do sprawozdań.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – co roku jest uchwalane absolutorium,
faktycznie otrzymuje ocenę za pracę z poprzedniej kadencji, pracował z Radą poprzedniej
kadencji, współpracował z niektórymi radnymi, którzy są radnymi również w obecnej
kadencji.
Rok 2010 był rokiem trudnym, a obecny rok będzie jeszcze trudniejszy, będziemy borykać
się z różnymi problemami.
W 2010 r. nie mogliśmy zrealizować wszystkich zadań, jakie byśmy sobie życzyli, mimo iż
był to rok wyborczy. W latach poprzednich 2008 i 2009 udało się wykonać dużo więcej
inwestycji, były to lata bogatsze.
W 2010 r. przygotowując się do założeń kolejnych budżetów musieliśmy pewne realizacje
poprzesuwać. Realizacja budżetu przebiegała bez większych perturbacji, ma nadzieję, że
radni też wyrażą pozytywną ocenę wykonania budżetu w absolutorium.

Do p-tu 8. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy
Żychlin z wykonania budżetu za 2010 rok.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/292/2011 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 18 maja 2011 r. w sprawie
opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania budżetu za 2010 rok.



5

Uchwała Nr III/292/2011 Składu RIO z dnia 18 maja 2011 r. stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Do p-tu 9. Dyskusja.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w dyskusji nad sprawozdaniem
z wykonania budżetu za 2010 r. oraz nad sprawozdaniem finansowym.
Następnie zwróciła się do Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie z prośbą
o wyjaśnienie trudnej sytuacji finansowej Zakładu.

Marek Jabłoński – Dyrektor ZGK – w opinii jest podana kwota zobowiązań wymagalnych
w wysokości 32 zł.  Faktycznie zobowiązań wymagalnych Zakładu jest na około 700.000 zł,
wynikają one z zapłaty faktur za energię cieplną. Zarząd Gminy prowadził rozmowy
i negocjacje z firmą o przesunięciu terminu zapłaty tych zobowiązań na 2011 r., zatem te
zobowiązania przestały być wymagalne na 31 grudnia 2010 r. W związku z trudną sytuacją
finansową, która nie powstała w wyniku zaniedbań, czy celowego działania, następują
przekształcenia i zmiany w Zakładzie Gospodarki Komunalnej.

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono.

Do p-tu 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.
Następnie poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały.

OPINIE KOMISJI:

1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Komisja Rewizyjna
(5 głosami „za”) przyjęła sprawozdania i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju - Komisja Rozwoju (4 głosami
„za”) przyjęła sprawozdania i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.

3. Elżbieta Sikora – w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Oświaty - Komisja
Oświaty (4 głosami „za”) przyjęła sprawozdania i pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy
Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej - Komisja Rolna (5 głosami
„za”) przyjęła sprawozdania i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie z rozpatrzenia
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu za 2010 rok.
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok
 głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 rok.

Uchwała Nr X/49/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 11. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej – Pana Józefa Kowalskiego o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.

Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi
Gminy Żychlin – „Na podstawie art. 18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie
gminnym (t.j. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591;  z 2002 r. Nr 23, poz. 220, Nr 62, poz. 558,
Nr 113, poz. 984, Nr 153, poz. 1271 i Nr 214, poz. 1806; z 2003 r. Nr 80, poz. 717 i Nr 162,
poz. 1568; z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 116, poz. 1203 i Nr 167, poz. 1759; z 2005 r. Nr
172, poz. 1441 i Nr 175, poz. 1457; z 2006 r. Nr 17, poz. 128 i Nr 181, poz. 1337; z 2007 r.
Nr 48, poz. 327, Nr 138, poz. 974 i Nr 173, poz. 1218; z 2008 r. Nr 180, poz. 1111, Nr 223,
poz. 1458; z 2009 r. Nr 52, poz. 420 i Nr 157, poz. 1241; z 2010 r. Nr 28, poz. 142 i poz. 146,
Nr 40, poz. 230 i Nr 106, poz. 675)
Komisja Rewizyjna w składzie:
1) Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji,
2) Agnieszka Liwarska - Członek,
3) Jadwiga Melcher - Członek,
4) Mieczysław Studziński - Członek,
5) Rafał Zajączkowski - Członek,
w wyniku rozpatrzenia:
1. sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego:

a) bilans  z wykonania budżetu,
b) łączny bilans jednostki,
c) rachunek zysków i strat,
d) zestawienie zmian w funduszu,

2. sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2010 r. wraz z opinią Regionalnej
Izby Obrachunkowej,

3. informacji o stanie mienia komunalnego
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Żychlin za 2010 r. i wnioskuje
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin z tego tytułu.

UZASADNIENIE
Skład Komisji Rewizyjnej po przeanalizowaniu złożonego sprawozdania finansowego,
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2010 r. wraz z opinią Regionalnej Izby
Obrachunkowej, informacji o stanie mienia komunalnego wyraża opinię pozytywną.
I. W wyniku analizy sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego:

- bilans z wykonania budżetu,
- łączny bilans jednostki,
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- rachunek zysków i strat,
- zestawienie zmian w funduszu,

 Komisja Rewizyjna stwierdziła, że:
1. W bilansie z wykonania budżetu po stronie aktywów wyszczególniono środki

pieniężne oraz należności z tytułu rozliczenia udziałów w podatku dochodowym od
osób fizycznych i prawnych. Ogółem kwota aktywów wynosi 835.666,05 zł i jest
zgodna z ewidencją księgową.

2. Po stronie pasywów wyszczególniono zobowiązania wynikające z zaciągniętych
pożyczek i kredytów w kwocie 7.656.475 zł, deficyt budżetu za 2010 r. w kwocie
4.387.072,43 zł. Ogółem kwota pasywów wynosi 835.666,05 zł i jest zgodna z
ewidencją księgową.

II. W wyniku analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 r. Komisja
Rewizyjna stwierdziła, że:
1. Uchwalony Uchwałą Nr LI/265/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 2010

r. budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał realizację dochodów w
wysokości 26.986.367,10 zł. Dochody wykonano w kwocie 25.864.429,78 zł, co
stanowi 95,84 % planu.

2. Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał
realizację wydatków w wysokości 31.772.383,10 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie
30.251.502,21 zł, co stanowi 95,21 % planu.

3. Dochody własne (łącznie z udziałami w podatku dochodowym od osób fizycznych
i od osób prawnych) na plan 13.352.636,00 zł wykonano w wysokości 12.440.711,60
zł, co stanowi 93,17 %.

4. Gmina dokonała zwolnień, ulg, odroczeń, umorzeń, zaniechania poboru obliczonych
za okres sprawozdawczy (bez ulg i zwolnień ustawowych) w kwocie 72.864,53 zł, co
stanowi 0,59 % wykonanych dochodów własnych.

5. Obniżenia górnych stawek podatków obliczone za okres sprawozdawczy w kwocie
755.960,38 zł, co stanowi 6,08 % wykonanych dochodów własnych.

6. Stan zaległości podatkowych na 31.12.2010 r. wyniósł ogółem 355.959,56 zł. tj.
2,86% wykonanych dochodów własnych, natomiast nadpłaty wynoszą 7.723,94 zł, tj.
0,06% wykonania dochodów własnych.

7. Kwoty planowanych i wykonanych dochodów przeznaczone na zadania z zakresu
administracji rządowej w wysokości na plan 3.774.606,02 zł są zgodne z podanymi
przez Urząd Wojewódzki danymi o wysokości przekazanej z budżetu wojewody
dotacji na te zadania.

8. Wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej zrealizowane zostały
w wysokości 3.756.495,73 zł, tj. 99,52 % planu. Należy nadmienić, że otrzymane
kwoty z budżetu wojewody są niewystarczające na utrzymanie zadań zleconych
przede wszystkim w zakresie administracji publicznej.

9. Kwota wydatków na utrzymanie dróg gminnych na terenie Gminy Żychlin w sezonie
zimowym 2010/2011 wyniosła 76.798,88 zł brutto. Na wykonanie zadania
dotyczącego zimowego utrzymania dróg wyłoniono wykonawcę w drodze przetargu.

Komisja dokonała kontroli realizacji następujących inwestycji:
a) „Modernizacja ulicy Waryńskiego – Dąbrowskiego wraz z odwodnieniem i budową

parkingu”,
b) „Rewitalizacja Starówki Miejskiej – wykonanie wodotrysku”,
c)  „Zmiana sposobu użytkowania wraz z przebudową budynku handlowego

z przeznaczeniem na świetlicę wiejską oraz budowa zbiornika na nieczystości ciekłe
w Drzewoszkach Wielkich”,

d) „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej. Termomodernizacja budynku
Zespołu Szkół Nr 1 w Żychlinie”

oraz sprawdzenia rozliczenia dotacji: „Pomoc państwa w zakresie dożywiania.”
Komisja Rewizyjna stwierdziła, że w 2010 r. rezerwa ogólna w wysokości 150.000 zł
została rozdysponowana w całości. W celu rozdysponowania rezerwy ogólnej podjęto 2
uchwały Rady i wydano 11 zarządzeń.
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Komisja stwierdziła, że odnotowane wyniki w budżecie gminy tak po stronie wykonanych
dochodów jak i wydatków za 2010 r. spowodowały deficyt budżetowy w kwocie
4.387.072,43 zł.
Saldo konta podstawowego na 31 grudnia 2010 r. wynosiło – 574.531,41 zł.
Wolne środki wynikają z różnicy między wykonanymi dochodami i przychodami
a wydatkami i rozchodami i wynoszą na koniec 2010 r. 392.337 zł, w tym:
1) 200.000 zł - kwota wprowadzona do budżetu gminy na 2011 r.,
2) 192.337 zł - to kwota pozostałych wolnych środków na rachunku bankowym.
Komisja Rewizyjna dokonała kontroli uchwał Rady w zakresie zaciągania kredytów. W
2010 r. podpisano 8 umów kredytowych na realizację zadań inwestycyjnych oraz 1
umowę na pokrycie deficytu budżetowego. W 2010 r. dokonano spłaty kredytów na kwotę
1.289.435,00 zł.

III. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła także informację o stanie mienia komunalnego
i stwierdziła, że przedstawione w niej:
- dane dotyczące praw własności,
- dane dotyczące udziałów w spółkach,
- dane o zmianach w stanie mienia komunalnego, które nastąpiły od dnia 1 października

2009 r. do 31 grudnia 2010 r.
są zgodne są z ewidencją księgową a informacja została przygotowana zgodnie z art.
267 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych.

Ponadto Komisja Rewizyjna sprawdziła i pozytywnie oceniła stan realizacji Uchwał Rady
Miejskiej w Żychlinie za 2010 r. na podstawie informacji przedstawionej przez Burmistrza
Gminy Żychlin.
Powyższe wyniki dają podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu
gminy za 2010 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.

W wyniku głosowania jawnego:
- „za” udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin głosowało  - 5 członków komisji,
- „przeciw” - 0 członków komisji,
- „wstrzymało się” - 0 członków komisji.”

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 12. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2010 rok.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/324/2011 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 1 czerwca 2011 r. w sprawie
opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie
absolutorium za 2010 rok.

Uchwała Nr III/324/2011 Składu RIO z dnia 1 czerwca 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Do p-tu 13. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu
na dzień 31 grudnia 2010 r.

Do przedłożonej informacji o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia
2010 r. nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada zapoznała się z informacją o stanie mienia
gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 2010 r.

Do p-tu 14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy
Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010 rok.

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za
2010 rok.

OPINIE KOMISJI:

1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Komisja Rewizyjna
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010
rok.

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju - Komisja Rozwoju (4 głosami
„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010 rok.

3. Elżbieta Sikora – w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Oświaty - Komisja
Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy
za 2010 rok.

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej - Komisja Rolna (5 głosami
„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy
Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010 rok
 głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2010 rok.

Uchwała Nr X/50/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował Radnym za zaufanie
i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium. Ma nadzieję, że dalsza współpraca
z Radą zaowocuje pożądanymi efektami w przyszłym roku i latach kolejnych.

Przewodnicząca Rady w imieniu Rady i własnym pogratulowała Burmistrzowi udzielonego
absolutorium i dokonała wręczenia kwiatów dla Zarządu Gminy.
Następnie ogłosiła przerwę.

Po przerwie.
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Do p-tu 15. Przyjęcie sprawozdań za rok 2010 z działalności:

a) Zakładu Gospodarki Komunalnej,

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii
o sprawozdaniu z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2010 r.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2010 r.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2010 r.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2010 r.

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Zakładu
Gospodarki Komunalnej za 2010 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2010 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Zakładu
Gospodarki Komunalnej za 2010 r.

Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2010 r. stanowi załącznik
do protokołu.

b) Spółki „Mig - Ma”,

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii
o sprawozdaniu z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Spółki „Mig-Ma” za 2010 r.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Spółki „Mig-Ma” za 2010 r.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Spółki „Mig-Ma” za 2010 r.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności Spółki
„Mig-Ma” za 2010 r.

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma”
za 2010 r.



11

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2010 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Spółki
„Mig-Ma” za 2010 r.

Sprawozdanie z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2010 r. stanowi załącznik do protokołu.

c) Żychlińskiego Domu Kultury,

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii
o sprawozdaniu z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r.

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Żychlińskiego
Domu Kultury za 2010 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności
Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r.

Sprawozdanie z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2010 r. stanowi załącznik do
protokołu.

d) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii
o sprawozdaniu z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.
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Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko -
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
za 2010 r. głosowało  - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko -
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 r.
stanowi załącznik do protokołu.

e) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii
o sprawozdaniu z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko -
Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko -
Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r.

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2010 r. stanowi
załącznik do protokołu.
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Do p-tu 16. Sprawozdania z działalności Komisji za I półrocze 2011 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie sprawozdań
z działalności Komisji za I półrocze 2011 r.

1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie
z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej
za I półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła sprawozdanie
z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju
za I półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

3. Elżbieta Sikora – w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Oświaty – przedstawiła
sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za
I półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
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Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – przedstawił sprawozdanie
z działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2011 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za
I półrocze 2011 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2011 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Do p-tu 17. Przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2011 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do
planu pracy Rady na II półrocze 2011 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała plan pracy Rady na
II półrocze 2011 r.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała plan pracy Rady na
II półrocze 2011 r.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała plan pracy Rady na
II półrocze 2011 r.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała plan pracy Rady na
II półrocze 2011 r.

Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na II półrocze 2011 r.

Za przyjęciem planu pracy Rady na II półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2011 r.
Plan pracy Rady na II półrocze 2011 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 18. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na II półrocze 2011 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji
o przedstawienie planów pracy Komisji na II półrocze 2011 r.
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1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji
na II półrocze 2011 r.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na
II półrocze 2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze
2011 r.
Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

2. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy Komisji
na II półrocze 2011 r.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze
2011 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze
2011 r.
Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

3. Elżbieta Sikora – w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Oświaty przedstawiła
plan pracy Komisji na II półrocze 2011 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze
2011 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze 2011
r.
Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawiła plan pracy
Komisji na II półrocze 2011 r.
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Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze
2011 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze 2011 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze 2011
r.
Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
19 maja 2011 r.  do 15 czerwca 2011 r.

Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 19 maja 2011 r. do
15 czerwca 2011 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 19 maja
2011 r. do 15 czerwca 2011 r. głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 20. Odpowiedzi na zapytania.

Ze względu na brak zapytań i wolnych wniosków w punkcie 2 porządku obrad nie udzielano
odpowiedzi.

Do p-tu 21. Sprawy różne.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – w dniu dzisiejszym Radni otrzymali
materiały na kolejną sesję, która odbędzie się w dniu 1 lipca 2011 r. Na tej sesji planowane
jest podjęcie trzech uchwał, w tym uchwały o zmianach w budżecie na 2011 r., uchwalenie
regulaminu udzielania pomocy socjalnej dla uczniów oraz uchwalenie stawek jednostkowych
dotacji przedmiotowej dla nowo utworzonego Samorządowego Zakładu Budżetowego. Prosi
radnych o zapoznanie się z projektami uchwał, w przypadku zapytań lub wyjaśnień będzie do
dyspozycji Rady przed sesją.
Poinformował, że powierzył obowiązki Dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 oraz Dyrektorowi
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żychlinie na kolejne 5 lat – osobom, które do tej pory
zarządzały tymi jednostkami. Oficjalnie wręczył obydwu dyrektorom zarządzenia
o powierzeniu obowiązków na uroczystościach zakończenia roku szkolnego w tych
placówkach.
Ostatnio w jednej z lokalnych gazet pojawiło się duże zdjęcie przedstawiające kobietę przy
namiocie na placu przy fontannie. Zdjęcie to jest fotomontażem, nikt z dziennikarzy tego
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zdjęcia nie podpisał. Zrobiło to wiele zamieszania, zainteresowali się nami dziennikarze
interwencyjni, interesowała się również telewizja TVN i radio Łódź. Informuje, że nic takiego
nie miało miejsca.
Otworzyła już swą działalność w Śleszynie firma z Rosji OKOWITA, która zajmuje się
produkcją alkoholi na podstawie receptur sprzed 100 lat. Firma ta produkuje alkohol na rynek
rosyjski, alkohol nie będzie sprzedawany w Polsce, gdyż ma on rosyjską akcyzę.
Na jednym ze spotkań z radnymi rozważany był temat modernizacji stadionu miejskiego oraz
budowy budynku kontenerowego. Po rozważeniu tego tematu, stwierdziliśmy, że będziemy
budować budynek tradycyjny, czyli murowany. Obecnie przystępujemy do prac projektowych
modernizacji terenu.
Trwają negocjacje z TBS, który planował postawienie 4 budynków i utworzeniu około 100
mieszkań. Ponieważ w tej chwili mają zabezpieczenie połowy tego jednego obiektu,
postanowił nie sprzedawać udziałów i szuka innego rozwiązania dla tego obiektu.
Negocjujemy kupno tego obiektu od TBS-u na raty. Na razie kompromisu nie znaleźliśmy.
Ponadto poinformował, że firma AURA Spółka z o.o. z Dobrzelina ma przyznaną nagrodę
I stopnia w kategorii zespołowej XI edycji „Sposób na sukces”. Chciałby uhonorować tę firmę
oficjalnie na jednej z naszych sesji.
Poinformował również, że przygotowywane są kosztorysy na wymianę stolarki okiennej
w Szkole Podstawowej w Grabowie i w Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej.

Magdalena Konczarek – Dyrektor Żychlińskiego Domu Kultury – zaprasza wszystkich na
bezpłatne kino plenerowe, które odbędzie się w najbliższy czwartek tj. 30 czerwca br. o godz.
22.00, a następnie w każdy czwartek do końca sierpnia.

Robert Witeczek – w imieniu własnym i mieszkańców Sołectwa Zagroby podziękował
Zarządowi i Kierownikowi Referatu BPI za doprowadzenie do remontu drogi w Zagrobach.

Przewodnicząca Rady zaprosiła Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli na XI Sesję
Rady, która odbędzie się 1 lipca 2011 r. o godz. 13.30.
Sprawa zalewania garaży nad rzeką – właściciele garaży nad rzeką proszą o interwencję w
sprawie zalewanych garaży.

Grzegorz Ambroziak – właściciele garaży muszą się przyłączyć do kanalizacji deszczowej,
której główna część została wykonana przez gminę. Daje to możliwość wpięcia się w nią
właścicielom poszczególnych garaży.

Przewodnicząca Rady odczytała postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Łodzi z dnia 17 czerwca 2011 r. odrzucające skargę Gminy Żychlin na Uchwałę Nr 5/20/2011
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 10 lutego 2011 r. w przedmiocie
stwierdzenia nieważności uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie
dotacji celowej na zadania związane ze wspieraniem sportu dla klubów sportowych.
Następnie odczytała pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 27 czerwca 2011 r. w
sprawie wszczęcia postępowania w celu kontroli legalności Uchwały Nr VIII/42/11 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 maja 2011 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia
udzielane przez przedszkola samorządowe prowadzone przez Gminę Żychlin.

Grzegorz Ambroziak – poinformował, że w związku z tym pismem zostanie przygotowany
stosowny projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/42/11 z dnia 31 maja 2011 r.

Do p-tu 22. Przyjęcie Protokołu Nr VIII/11 z dnia 31 maja 2011 r. i Protokołu Nr IX/11
z dnia 16 czerwca 2011 r.

Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr VIII/11 z dnia 31 maja 2011 r.
i Protokołu Nr IX/11 z dnia 16 czerwca 2011 r.

1. Za przyjęciem Protokołu Nr VIII/11 z dnia 31 maja 2011 r.
głosowało -  12 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

2. Za przyjęciem Protokołu Nr IX/11 z dnia 16 czerwca 2011 r.
głosowało -  12 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 23. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła X Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                              /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka


